
REPUBLIKA HRVATSKA 

PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 

GRAD DELNICE 

GRADONAČELNIKOV STRUČNI KOLEGIJ  

KLASA: 023-06/14-01/01 

URBROJ: 2112-01-30-40-4-15-240 

Delnice, 12. rujna 2016. godine 

 

 

Z A P I S N I K 

s 240. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 12. rujna 2016. godine 

u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 

 

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika, 

Gordana Piskač, pročelnica JUO, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 

prostorno uređenje i promet, Zrinka Ružić, službenica Odsjeka za proračun i financije, Indira Rački 

Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Nikola Muvrin, direktor „Risnjak – Delnice“ 

d.o.o., Alen Udović, direktor GSC Delnice, Davorin Klobučar, djelatnik GSC Delnice, Dražen Rački, 

djelatnik JVP Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada, 

samouprave i uprave, Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Mirna Janeš, 

voditeljica Programa pomoć u kući starijim osobama i asistent u nastavi i Klaudija Kumpar, tajnica 

gradonačelnika. 

Izostanak su ispričali: Petar Hrg, Đulio Jusufi umjesto kojeg sjednici prisustvuje Zrinka Ružić, 

Dragan Abramović umjesto kojeg sjednici prisustvuje Dražen Rački. 

 

PLANSKI KOLEGIJ 

 

ZRINKA RUŽIĆ 

- Izrada proračuna prema dobivenim uputama. 

- Izrada rebalansa. 

- Aktivnosti vezane uz gradske poreze. 

- Izračun otplate stana sa stanarskim pravom. 

- Okončana situacija za rekonstrukciju Šetališta I. G. Kovačića – dokumentacija za HABOR. 

- Obračuni, knjiženja, isplate. 

 

INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- Djelatnica se vraća s bolovanja. 

- Aktivnosti vezane na Financijskom planu za 2017. godinu i rebalansu. 

- Pripreme za novi računalni program. 

- Uređivanje zbirki. 

- Nabava bestsellera i e-narudžba. 

- Započela je radijska emisija „Znanje je moć“ u koju će se uvoditi mladi ljudi s novim temama.  

- U radijskoj emisiji „Dodir riječi“ krajem rujna i početkom listopada organizirat će se susret 

Matice hrvatske Delnice i Matice hrvatske Čabar. 

- 16. 9. počinje CEKAPE radionica (Centar za kreativna pisanja). 

- Realizacija plana informatizacije Knjižnice – računalo i bar kod čitač za potrebe novog 

knjižničnog programa. 

 

 



DAVORKA GRGURIĆ 

- U petak je bio rok za predaju ponuda za rekonstrukciju ceste oko Doma zdravlja, danas ide 

pregled i ocjena ponuda, rangiranje. Tijekom tjedna idu obavijest, ugovor i sve daljnje radnje 

koje su potrebne. Za parkiralište oko Osnovne škole u pripremi je Ugovor o izvođenju radova. 

Redoviti kontakti s PGŽ. 

- Iz PGŽ, Upravnog odjela za pomorsko dobro, promet i veze dobiven je zahtjev za podacima o 

novim kružnim tokovima koji su nam potrebni na području naše JLS kao i identifikacija 

postojećih problema u prometu i opis načina rješavanja. Moramo skupiti podatke, oni će 

napraviti prioritete za realizaciju dodatnih prometnih trakova i kružnih tokova prometa. Da li će 

PGŽ financirati te radove nije poznato. 

- U Parku kralja Tomislava danas dogovaramo razmještaj javne rasvjete, skidanje starih 

razbijenih lampi i njihovo micanje i postavljanje novih led svjetiljki.  

- Aktivnosti vezane uz GIS popis imovine grada – registar imovine. 

- Redovno godišnje izvješće za Radnički dom prema Fondu za zaštitu okoliša vezano za 

energetsku učinkovitost. 

- Opomene za komunalni doprinos, daljnje radnje na ovrhama za komunalnu naknadu. 

- Izrada računa za zgradu gradske uprave. 

- Evidencija po trenu za deponirana drva na javnim površinama kao i za radove na javnim 

površinama. 

- Procjena stana u Zagrebu i izrada Odluke o prodaji stana. 

- Radnje na Studiji ukupnog razvoja Grada Delnica – Odluka o procjeni utjecaja na okoliš. 

- Rješavanje zahtjeva za zakup javnih površina. 

- Izvješće po ugovoru za promociju autohtonih proizvoda. 

- Radnje na zakupu trgovine „Marica“ u Brodu na Kupi. 

- U nastavku je raspravljana problematika napuštenih mačaka ostalih nakon odlaska štićenika 

Doma Radočaj. Domu Turnić poslan je dopis da su dužni riješiti taj problem. Zbrinjavanje 

životinja obavljaju ovlaštene osobe s kojima imamo ugovor ali to košta, a oni moraju biti svjesni 

posljedica koje su rezultat njihove nebrige. 

 

NIKOLA MUVRIN 

- U petak je održan humanitarni „Zumba party“, posjećenost nije bila očekivana ali je ipak 

prikupljeno nešto sredstava za odlazak djece u Rim. „Risnjak – Delnice“ d.o.o. je donirao 

korištenje doma. 

- Danas je istovar peleta za zgradu gradske uprave. 

- Košnja manjih površina u Brodu na Kupi, Delnicama, Crnom Lugu. 

- Postavljanje znakova, kanti za otpatke. 

- Planiranje zemlje na križanju Frankopanske ulice i Ulice kralja Petra Krešimira IV. 

- Održavanje čistoće grada. 

- Problem na groblju u Delnicama gdje se urušava zid, prije zime to treba riješiti. 

- Redovni poslovi po potrebi grada. 

 

ZVEZDANA JERKOVIĆ 

- U pripremi je izrada godišnjeg plana, programa rada i kurikuluma za 2016/17. školsku godinu. 

- Priprema financijskog plana za 2017. godinu. 

- Sređivanje pedagoške dokumentacije.  

- Raspisali smo natječaj za medicinsku sestru, došle su dvije zamolbe, ovaj tjedan će se sastati 

Upravno vijeće da se vidi da li odgovaraju uvjetima. 

- Roditeljski sastanci po skupinama. 

 

MIRNA JANEŠ 

- Pružanje usluga svim korisnicima. 

- Izrada faktura za korisnike koji sami plaćaju uslugu. 

- Izrada izvještaja i zahtjeva za isplatu sredstava prema gradu i drugim JLS. 



- U petak sam izradila sporazumni prekid ugovora o radu s osobnim asistentom jer je potpisao 

ugovor o radu s Osnovom školom I. G. Kovačića. O tome me obavijestila ovlaštena osoba za 

zaštitu na radu. To je tako riješila PGŽ. 

- Imamo dvoje asistenata u nastavi u Srednjoj školi. 

- Plaćanje računa. 

- Krenut će se u kontrolu rada djelatnika na području Grada Delnica. 

 

DRAŽEN RAČKI 

- Značajnije intervencije nije bilo, bilo je otvaranje stana u Supilovoj i dizanje namještaja 

privatnim osobama. 

- Osim redovnih aktivnosti, po smjenama radit će se: izmjena ulja na vozilima, dorada bokseva 

na kamionu, reparacija rolbe za snijeg, košnja trave, dan tehnike i izmjena ulja. 

 

ALEN UDOVIČ 

- U petak smo na Platku imali 35 ravnatelja OŠ iz Rijeke i PGŽ gdje smo prezentirali programe 

za poludnevne i jednodnevne izlete čime su svi bili oduševljeni. Moramo napraviti još korak 

dalje i naše programe plasirati prema turističkim agencijama. Nadovezao se Davorin Klobučar 

s informacijom da će 15. rujna u Staroj Sušici programi biti prezentirani ravnateljima OŠ s 

područja Grada Rijeke, a dao je i informaciju da je državna zastava postavljena na Državni 

granični prijelaz u Brodu na Kupi. 

- U nedjelju je završen Festival sportske rekreacije PGŽ na Platku kojeg je posjetilo 500-tinjak 

ljudi što u vidu sudionika što u vidu posjetitelja. 

- Nastavlja se košnja ski staza kroz cijeli rujan. 

- Uređenje pomoćnog igrališta u Delnicama. 

- Aktivnosti vezane uz nabavu montažnih tribina. 

- Gordana Piskač upitala je do kuda se došlo s projektnom dokumentacijom za energetsku 

učinkovitost kuglane, znam da je Rea Kvarner ponudila to raditi za 30.000 kuna. Da li se 

dogodio pomak? Ako profunkcionira Vlada mi nismo spremni na natječaj.  Direktor će provjeriti 

informaciju i odgovoriti na idućoj sjednici. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Priprema materijala za Gradsko vijeće. Pripremiti treba Odluku o izmjeni odluke o komunalnoj 

naknadi, povećanju boda, pročišćeni tekst odluke i obrazloženje. 

- Aktivnosti vezane uz provođenje projekta kojeg financiraju Švicarci. 

- Legalizacija mrtvačnice u Delnicama i spajanje parcela. 

- Za popravak mosta na Kupici Hrvatske vode su ponudile suradnju u vidu izvođenja radova s 

time da mi osiguramo materijal. Danas očekujemo ponudu za sajle koje bi koštale oko 5.000 

kuna, radi se ponuda za podnice. 

- Suradnja s geometrima, snimanje cesta, detalji oko snimaka i oborinska kanalizacija koja je 

izvedena vezano uz projekt Supilove i rasteretnog kanala. 

- Japlenški vrh – korekcija granice Park šume – proučiti Zakon o zaštiti prirode i vidjeti tko je 

nadležan za korekciju. 

- Problem u Razlogama – poziv žitelja da je došlo do puknuća cijevi na vodovodu. Traže pomoć 

od Komunalca da s aparatima pronađu gdje je kvar. 

- Uputiti zahtjev prema Ministarstvu financija – prenamjena kredita u smislu da nam 320.000 

kuna dozvole utrošiti na Prolaz Hrvatskih šuma i Trg 138. brigade – popravak asfalta. 

- Čeka se procjena zemljišta za PZ Podrebar. Kad dobijemo rezultate treba obaviti razgovor s 

zainteresiranim poduzetnikom za otkup. 

- Predstavnici zainteresiranih poduzetnika u PZ Kendar (Englezi) su obaviješteni da pripremamo 

natječaj te očekujemo njihova razmišljanja. Navode da su u pat poziciji vezano uz HABOR, ne 

mogu garantirat da će njihovi partneri i dalje ustrajati na ovome. Mi ih na vrijeme o svemu 

obavještavamo, njihovi investitori su još uvijek zainteresirali ali ne mogu garantirat da će to 

tako i ostati.   

 

 



TOMISLAV MRLE 

- Izbori su gotovi, materijale treba posložiti, pospremiti. 

- Očekujemo reakciju Ministarstva uprave vezano uz grb Grada Delnica. 

- Priprema materijala radi usklađivanja koeficijenta od 1.1. 2017. godine. 

- Produljenje radnog vremena ugostiteljskom objektu. 

- Aktivnosti vezane uz definiranje ugovora o zaštiti na radu. 

- Komunikacija sa članovima komisijama za dodjelu stipendija vezano uz izmjenu odluka. 

- Za sjednicu Gradskog vijeća priprema se Odluka o odabiru najpovoljnijeg ponuditelja za kupnju 

stana u Zagrebu, legalnost kuglane te Odluka o prodaji zemljišta u PZ Kendar.  

 

 

 

Dovršeno u 8,55 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika       Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 

 

  

 


